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Nie wiadomo jak w tym roku bedzie wyglądała biesiada. W ubiuegłych latach było tłumnie. (fot. Beata Pierzchała)

Tłumnej zabawy nie należy się spodziewać, ale w planach gminy Jeżów nadal jest planowana
od roku biesiada jeżowska. Jak będzie wyglądać? Czy będą obowiązywać maseczki?

– Na razie planujemy, że biesiada jeżowska się odbędzie. Oczywiście wszystko w zaostrzonym
reżimie sanitarnym i zgodnie z wytycznymi dotyczącymi organizacji imprez masowych – mówi wójt
Mariusz Guzicki. – Planowaliśmy jednak imprezę ponadlokalną, bo obchodzimy niezwykłą rocznicę,
ale jesteśmy zmuszeni zorganizować ją we własnym gronie.

Na razie jeszcze nie wiadomo czy będą konieczne maseczki. Impreza planowa jest w plenerze, więc
według obecnych zasad nie powinno to być konieczne, ale jak wiadomo wszystko zmienia się z dnia
na dzień, więc nie można być niczego pewnym.

Więcej na ten temat w papierowym "Głosie" z 13 sierpnia.
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